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Dobrý den,

při kontrole změnového listu jsem došel k závěru, které uvedené stromy Ékňýžágůy

musely být pokáceny a nebyly v rozpočtu.

*Odpověd prosím zašlete emailem.*

Jako zastupitel a člen kontrolního výboru Žádám v souladu se zákonem č.

196/19995b o poskytnutí inřormace:

1. Barevně přímo v PDF dokumentu (nebo jiným odlišením) prosím zvýrazněte,

které stromy z vloženého posudku pana Dostála ve ZL01 byly pokáceny.

2. Jinou barvou prosím vyznačte v posudku pana Dostála, které pokácené

stromy nebyly v naceněném rozpočtu při soutěžení a vznikl tak nesoulad o

kterém se píše ve změnovém listu.

Pro vysvětlení: Potřebuji se dobrat k informací, které stromy jsou

vícepráce a které již ne. Z přiloženého dokumentu, který sepsala paní

Králová, to není zjistitelné.

Moc děkuji za spolupráci.

S pozdravem,-

  


